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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Beesel op 01 juli 
2019 om 20.30 uur in de Burgerzaal van het gemeentehuis. 
 
Aanwezig dhr. Heijnen, mevr. Franssen-Levels, dhr. Van Tegelen, dhr. Derks, dhr. Van den 

Beucken, mevr. Killaars-Schoolmeesters, dhr. Cremers, dhr. Van der Avoort, mevr. 
Huijs, mevr. Timmermans, dhr. Jacobs, dhr. Ambaum, dhr. Nijssen, dhr. Urru, mevr. 
Janssen 

  
Afwezig -- 
 
Voorzitter: drs. W.G.H.M. Rutten  
Griffier: drs. E.J.C. Apeldoorn – Feijts 

 

 
 

Nr  Afzender of voorsteller alsmede de inhoud van het stuk of het voorstel. 

 

1 

  

Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 

 
2  Mededelingen 

Dhr. Heijnen neemt namens gemeente Beesel deel aan het GOTPOO. Mede naar 

aanleiding van een aantal mutaties binnen het GOTPOO wordt nu onderzocht of dit 

gremium nog aansluit bij deze tijd.  Zodra het onderzoek is afgerond rapporteert dhr. 

Heijnen de uitkomst hiervan aan de gemeenteraad en legt hij de plannen ter 

goedkeuring voor aan de raad. 

In het kader van regionale werkgroepen / gemeenschappelijke regelingen, deelt 

Wethouder Jacobs mede dat gemeente Beesel  (en Bergen) de door Venlo ingeslagen 

koers t.a.v. het WAA volgen en zich op een goede manier hiertoe gaan verhouden. Het 

college zal de raad deze week nog informeren door middel van een 

raadsinformatiebrief  

 
3  Definitieve vaststelling van de agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
4  Vaststellen van de besluitenlijst van de raadsvergadering op 3 juni 2019 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  
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5  Ingekomen stukken 

5.1.2 Motie gemeente Bergen d.d. 29 mei 2019 inzake financiële impact invoering 

omgevingswet 

 

Mevr. Timmermans (CDA) vraagt of we al zicht hebben op de financiële aspecten van 

de Omgevingswet. Dhr. V.d. Beucken (VLP) verzoekt in aanvulling hierop om 

ontwikkelingen goed te monitoren en in dit samenwerkingsverband een signaal af te 

geven.  

 

Wethouder Heesakkers geeft aan dat de motie van gemeente Bergen een terechte 

constatering weergeeft en onderschrijft de vergelijking met de financiële ontwikkelingen 

bij de decentralisatie in het sociaal domein. Financiële consequenties zouden 1 jaar 

voorafgaand aan de invoering van de Omgevingswet zichtbaar gemaakt moeten 

worden. De wethouder zegt toe de ontwikkelingen te volgen, de raad te informeren en 

een signaal naar de regio af te geven.  

 

5.1.4 Brief Continentie Stichting NL d.d. 7 juni 2019 inzake toilettenbeleid 

Mevrouw Killaars (CDA) vraagt of het correct is dat Beesel eerder de vragenlijst niet 

heeft ingevuld en of zij voornemens is dit alsnog te doen. Tevens vraagt zij of 

gemeente Beesel beleidsmatig aandacht heeft voor openbare toiletten.  

De heer V.d. Beucken (VLP) onderschrijft de vraag van mevrouw Killaars en vraagt 

zich af of het vinden van een openbaar toilet in de gemeente Beesel een probleem is.  

De heer P. Jacobs (BL) sluit zich bij de voorgaande vragen aan en roept op te 

onderzoeken of de gemeente moet beschikken over een openbaar toilet, mede in het 

kader van het recreatieve karakter van de gemeente.  

 

Wethouder Roelofs betreurt het feit dat we de vragenlijst eerder niet hebben ingevuld. 

Hij zegt toe de vragen alsnog te beantwoorden. Tijdens evenementen zijn er openbare 

toiletten. Ook het toilet in de hal van het  gemeentehuis (indien geopend) is openbaar. 

Er is geen beleid voor openbare toiletten. De wethouder zegt toe voor het einde van het 

jaar te laten onderzoeken of het nodig is om verwijzingen naar openbare toiletten aan 

te brengen. Indien nodig, wordt daarin voorzien. 

  

5.1.5 Mail Hulpdienst Socialistische Partij d.d. 21 juni 2019 inzake gemeentelijke 

belastingen 

Mevrouw Janssen (SV) onthoudt zich van de discussie omtrent aangelegenheden die 

BsGW betreffen in verband met haar persoonlijke relatie met BsGW. 

 

De heer Van der Avoort (CDA) vraagt of gemeente Beesel iets met dit signaal doet en 

BsGW heeft gevraagd om bij de incasso rekening te houden met de financiële situatie 

van inwoners. Als dat niet het geval mocht zijn, kan de gemeente dan hierom 

verzoeken bij BsGW in verband met de zorgplicht van de gemeente.  

De heer P. Jacobs (BL) sluit aan bij deze vraag.  

 

Wethouder Jacobs geeft aan dat dit signaal nog niet aan BsGW is verstrekt door 

gemeente Beesel. Wel voert de gemeente een proactief schuldhulpverleningsbeleid. 
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De wethouder vraagt voor de eerstvolgende besluitvormende raadsvergadering na of 

de betreffende afdeling dit signaal van BsGW herkent en zegt toe met een gepaste 

reactie naar BsGW te reageren. 

 

5.1.6 Brief Vogelwacht Limburg d.d. 21 juni 2019 inzake uilen- en roofvogelshows 

Mevrouw Janssen (SV) vraagt of er in gemeente Beesel beperkende maatregelen voor 

uilen- en roofvogelshows van kracht zijn. Indien niet, kunnen we die dan alsnog 

instellen? 

 

Wethouder Roelofs geeft aan dat Beesel maar weinig aanvragen voor dergelijke shows 

ontvangt. Hierdoor, alsmede in het kader van deregulering, ziet hij geen aanleiding voor 

het opstellen van beleid over dit onderwerp.  

 

5.3.2 VNG Ledenbrief 19/042 d.d. 27 mei 2019 inzake resultaat gesprekken VNG en 

kabinet over tekorten sociaal domein 

 

Mevrouw Franssen (VLP) vraagt wat de inhoud van deze ledenbrief betekent voor 

gemeente Beesel. 

 

Wethouder Jacobs deelt mee dat het kabinet nu onderzoek gaat opstarten zodat een 

reëel beeld over de tekorten in het sociale domein alsmede de tegemoetkomingen die 

aan gemeenten gedaan moeten worden zichtbaar worden voor de volgende 

kabinetsformatie. Dit zal een langjarige lobby worden. Beesel is alert op de 

verschillende mogelijkheden die zich voordoen. Zo heeft Beesel zich aangemeld en is 

geselecteerd voor de visitatiecommissie van de VNG voor grip op financiën in het 

sociaal domein. Hierdoor kunnen we bouwstenen voor de VNG mee ontwikkelen 

waarmee onderhandelingen met het Rijk onderbouwd kunnen worden.  

 

5.3.5 VNG Ledenbrief 19/045 d.d. 12 juni 2019 inzake implementatie 

abonnementstarief wmo 

Mevrouw Franssen (VLP) vraagt of we bij de bijeenkomsten rondom deze wetswijziging 

zijn geweest en hoe de raad wordt betrokken bij de keuzemogelijkheden. 

Mevrouw Janssen (SV) vraagt of er al zicht is op de invloed hiervan op het huidige 

beleid. 

 

Wethouder Jacobs bevestigt dat we zijn aangesloten bij deze bijeenkomsten. De 

maatregel zal geen grote beleidswijziging inhouden. We zullen het wel meenemen in 

de herijking van het beleidsplan en de verordening. Voor het abonnementstarief gaat 

Beesel voor de maximale eigen bijdrage, waarbij we rekening houden met het 

minimabeleid. De wethouder zegt toe het onderwerp in het najaar op de raadsagenda 

te plaatsen.  
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6  Begroting 2020 en jaarrekening 2018 van de Veiligheidsregio Limburg-Noord 

(VRLN) 

Advies: 

Wij stellen u voor om: 
1. kennis te nemen van de jaarverantwoording 2018 en conceptbegroting 2020 van de 
VRLN; 
2. in te stemmen met bijgaande zienswijze.   
 

 Besl.: Aangenomen 

De raad: 
1. neemt kennis van de jaarverantwoording 2018 en conceptbegroting 2020 van de 
VRLN; 
2. stemt in met bijgaande zienswijze.   
 
De VLP stemt in met voorliggend raadsvoorstel met een pleidooi voor het op orde 
houden van de financiële huishouding in lijn met de ambities.  
 
Toezeggingen:  
- dhr. Rutten zegt toe het pleidooi van de VLP mee te nemen in zijn rol als 
ambassadeur van de raad.  
 
Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen.  

 
7  Programmarekening 2018 

Advies: 

 de programmarekening 2018 vaststellen. 

 Akkoord gaan met het voorstel tot bestemming van het rekeningsaldo. 
 

 Besl.: Aangenomen 

De raad: 

 stelt de programmarekening 2018 vast 

 gaat akkoord met het voorstel tot bestemming van het rekeningsaldo 
 
Dhr. Cremers (CDA) brengt in zijn rol als voorzitter van de auditcommissie verslag uit. 
De auditcommissie verklaart dat zij geen onregelmatigheden heeft vastgesteld in de 
jaarcijfers. Wel laten de jaarcijfers een structureel tekort zien van 4%, De commissie 
acht het van belang om hier nogmaals op te attenderen. De auditcommissie verzoekt 
de gemeenteraad om de jaarrekening met bijbehorende controleverklaring vast te 
stellen.  
 
Toezeggingen: 
- Dhr. Rutten zegt voor het volgend jaar toe het met de beraps verstrekte overzicht van 
saldi aan te vullen met het saldo van de programmarekening 
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- Dhr. Rutten zegt toe aandacht te hebben voor het oplopende weerstandsvermogen 
alsmede het exploitatietekort  
 
Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen.  

 
8  Eerste bestuursrapportage 2019 

Advies: 

1. De eerste bestuursrapportage 2019 voor kennisgeving aannemen 
2. De begroting 2019 wijzigen conform de mutaties uit de eerste bestuursrapportage 
2019 
 

 Besl.: Aangenomen 

De raad: 
1. neemt de eerste bestuursrapportage 2019 voor kennisgeving aan 
2. wijzigt de begroting 2019 conform de mutaties uit de eerste bestuursrapportage 2019 
 
De fractie van SV roept op om de stand van zaken rondom ingediende moties in iBabs  
te actualiseren.  
 
Toezeggingen: geen. 
 
Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen.  

 
9  Visie Recreatie & Toerisme 2019 - 2023 

Advies: 

1.Vaststellen van de visie 'In het spoor van de draak', visie Recreatie & Toerisme 
2019 tot en met 2023. 

2. Kennisnemen van het actieprogramma Recreatie & Toerisme 2019/ 2020 en de 
eindrapporten van de studenten van Breda University of Applied Sciences 
 

 Besl.: Aangenomen 

De raad: 

1. Stelt de visie 'In het spoor van de draak', visie Recreatie & Toerisme 2019 tot en 
met 2023 vast. 

2. Neemt kennis van het actieprogramma Recreatie & Toerisme 2019/ 2020 en de 
eindrapporten van de studenten van Breda University of Applied Sciences 

Toezeggingen: 

- Wethouder Heesakkers zegt toe snel aan de slag te gaan met de uitvoering van 
de voorliggende visie. 

- Wethouder Heesakkers zegt toe om de mogelijkheden voor het vuur laten spuwen 
van de draak met de kunstenaar te bespreken. 

Wethouder Heesakkers stelt voor om jaarlijks een bedrag van € 50.000 uit de 
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opbrengst van de toeristenbelasting beschikbaar te stellen aan de ondernemers uit 
de sector recreatie en toerisme met het verzoek om iets te ondernemen t.b.v. 
recreatie en toerisme in de gemeente. Hiervoor worden dan richtlijnen opgesteld 
zoals het bijdragen van de investering aan de ontwikkeling van recreatie en 
toerisme binnen de gemeente Beesel, dat de investering een positieve bijdrage 
levert aan de beleving van de bezoekers aan de gemeente Beesel, dat de 
gemeente een breed draagvlak heeft bij de ondernemers recreatie en toerisme 
binnen deze gemeente en dat er geen bezwaar tegen de investeringen bestaat 
binnen de gemeenschap.  

 
De VLP en de BL dienen gezamenlijk de motie Vrije Camperplaatsen in. 

 
De voorzitter schorst de vergadering op verzoek van wethouder Heesakkers van 
21.50 - 22.00 uur. 

 
De voorzitter schorst de vergadering op verzoek van de heer V.d. Beucken van 
22.10-22.15 uur. 

 
Na een aantal aanpassingen omarmt wethouder Heesakkers de motie.  

Stemming motie: 10 stemmen voor (5 x VLP - 3 x BL - 2 x SV) en 5 stemmen tegen 
(5 x CDA) 
 

Tweede termijn 

 
- Wethouder Heesakkers zegt toe om de ontwikkeling van een BIZ mee te nemen 
bij de uitwerking van de besteding van de € 50.000 

 
Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen. 

 
10  Vaststellen bestemmingsplan 'Paraplubestemmingsplan Hoogzitten 

Buitengebied Beesel'  

Advies: 

U wordt geadviseerd: 
1. het standpunt ten aanzien van de ingekomen zienswijzen over te nemen conform de 
bijgevoegde Nota van zienswijzen en het bestemmingsplan 'Paraplubestemmingsplan 
Hoogzitten Buitengebied Beesel' ten opzichte van het ontwerpplan gewijzigd vast 
stellen. De nota maakt onderdeel uit van het besluit tot vaststelling van het 
bestemmingsplan; 
2. te bepalen dat geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12, eerste lid, van de Wet 
ruimtelijke ordening voor dit bestemmingsplan wordt vastgesteld (omdat kostenverhaal 
niet aan de orde is); 
3. het (digitale en analoge) bestemmingsplan met het identificatienummer 
NL.IMRO.0889.BPHoogzitten-VA01 vast te stellen en bekend te maken.  
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 Besl.: Aangenomen 

De raad: 
1. neemt het standpunt ten aanzien van de ingekomen zienswijzen over conform de 
bijgevoegde Nota van zienswijzen en het bestemmingsplan 'Paraplubestemmingsplan 
Hoogzitten Buitengebied Beesel' ten opzichte van het ontwerpplan gewijzigd vast 
stellen. De nota maakt onderdeel uit van het besluit tot vaststelling van het 
bestemmingsplan; 
2. bepaalt dat geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12, eerste lid, van de Wet 
ruimtelijke ordening voor dit bestemmingsplan wordt vastgesteld (omdat kostenverhaal 
niet aan de orde is); 
3. stelt het (digitale en analoge) bestemmingsplan met het identificatienummer 
NL.IMRO.0889.BPHoogzitten-VA01 vast en maakt het bekend. 
 
Toezeggingen: geen. 
 
De voorzitter schorst de vergadering op verzoek van wethouder Heesakkers van 22.30 
- 22.35 uur. 
 
Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen.  
 

 
11  Raadsvoorstel vaststellen "Verordening rechtspositie raadsleden, 

fractievertegenwoordigers gemeente beesel 2019". 

Advies: 

Het voorstel is om: 
- de uitgangspunten besproken tijdens de werkbijeenkomst van de raad op 21 mei jl. te 
bekrachtigen; 
- de "Verordening rechtspositie raadsleden, fractievertegenwoordigers en wethouders 
gemeente Beesel 2017" in te trekken; 
- de "Verordening rechtspositie raadsleden en fractievertegenwoordigers gemeente 
Beesel 2019" vast te stellen; 
 

 Besl.: Aangenomen 

De raad: 
- bekrachtigt de uitgangspunten besproken tijdens de werkbijeenkomst van de raad op 
21 mei jl.; 
- trekt de "Verordening rechtspositie raadsleden, fractievertegenwoordigers en 
wethouders gemeente Beesel 2017" in; 
- stelt de "Verordening rechtspositie raadsleden en fractievertegenwoordigers 
gemeente Beesel 2019" vast. 
 
In het verlengde van dit raadsvoorstel stelt dhr. Van Tegelen namens de VLP voor om 
alle fractievertegenwoordigers uit te rusten met een iPad met ingang van de nieuwe 
raadsperiode en vraagt de overige fracties om hun standpunt. De fracties van de 
Beeselse Lijst, Samen Verder en het CDA ondersteunen het voorstel, maar maken de 
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volgende kanttekeningen: 
- de fractie van Samen Verder verzoekt de overige fracties om te heroverwegen of een 
mobiel data abonnement nog nodig is of dat dit eventueel bekostigd kan worden uit de 
onkostenvergoeding van raadsleden; 
- de fractie van het CDA attendeert op de gevolgen voor de werkkostenregeling bij de 
ter beschikking stelling van iPad aan fractievertegenwoordigers. 
 
Toezeggingen:  
- Dhr. Rutten zegt toe een gesprek te hebben met de belastinginspecteur inzake de 
mogelijkheid om onkostenvergoeding geheel dan wel gedeeltelijk buiten de 
werkkostenregeling te brengen; 
- Dhr. Rutten zegt toe om de gevolgen van het inzetten van iPad voor 
fractievertegenwoordigers en het gebruik van data abonnementen voorafgaand aan de 
volgende raadsperiode serieus te onderzoeken. 
 
Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen. 

 
12  Verslag perspectiefgesprek 26 juni 2019 

Advies: 

Het voorstel is akkoord te gaan met het verslag op hoofdlijnen van het 
perspectiefgesprek van 26 juni 2019. 
 

 Besl.: Aangenomen 

De raad gaat akkoord met het verslag op hoofdlijnen van het perspectiefgesprek van 
26 juni 2019.  
 
Dhr. Rutten vraagt de gemeenteraad te reageren op de uitnodiging van het college om 
een rol te spelen tijdens de week van de begroting (21 t/m 27 augustus). Het college 
stuurt hierover nog een schriftelijke toelichting.  
 
Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen. 

 
13  Rondvraag 

Dhr. Cremers stelt namens de gehele gemeenteraad vragen over de bibliotheek. Er is 

uit de gemeenschap vernomen dat er een bod is gedaan op het pand van de 

bibliotheek en dat er afspraken zijn gemaakt om op een huurlocatie op te meten of de 

bibliotheek aldaar gevestigd kan worden. De gemeente Beesel heeft onlangs de 

tweede tranche voor de transitie ad € 25.000 ter beschikking gesteld. De raad is door 

omstandigheden nog niet bijgepraat over de status van de transitie. De raad heeft de 

volgende vragen: 

- is het bij het college bekend dat er een bod is gedaan op het pand van de bibliotheek 

en dat het bestuur van plan is de bibliotheek naar een huurlocatie te verhuizen? 
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- is het college - net als de raad - van mening dat het beter is om het resultaat van de 

transitie duidelijk te hebben voordat er onomkeerbare besluiten worden genomen? 

- is het college bereid om op korte termijn hierover het gesprek met het bestuur van de 

bibliotheek aan te gaan en te vragen om het besluit uit te stellen totdat de 

gemeenteraad voldoende geïnformeerd is? 

- kan het college de gemeenteraad op korte termijn inlichten over de gang van zaken? 

Wethouder Roelofs heeft afgelopen vrijdag een overleg met de bibliotheek gehad. Er is 

met name gesproken over de stand van zaken van de transitie en het bedrag dat voor 

de tweede tranche beschikbaar is gesteld. Er is ingestoken op de onderlinge relatie en 

vertrouwen. Er is niet gesproken over een bod op het pand van de bibliotheek of over 

een verhuizing. Wij zijn van mening dat eerst de basis op orde moet zijn bij de 

bibliotheek alvorens zij een keuze voor een andere locatie kunnen maken en dat is 

nadrukkelijk gezegd. De wethouder zegt toe de raad op korte termijn te informeren 

middels een raadsinformatiebrief. De wethouder zegt toe om de vraag over de 

huisvesting specifiek voor te leggen aan de voorzitter van het bestuur van de 

bibliotheek.  

 
14  Sluiting 

De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering. 

Vanuit de publieke tribune stelt dhr. Smeets vragen over de bestrijding van de 

eikenprocessierups alsmede over de status van het groenonderhoud. Hij vraagt het 

college aandacht hiervoor te hebben. Wethouder Roelofs geeft aan dat er dit jaar 

sprake is van extra overlast en dat bestrijding tijd kost. We bekijken tevens de 

bestrijdingsmogelijkheden op de langere termijn. De wethouder zegt verder toe om de 

specifiek door dhr. Smeets genoemde locatie te laten bekijken door de 

groenvoorziening en deze bij te laten werken. 

 
Aldus vastgesteld door de raad van Beesel in zijn openbare vergadering van 16 september 2019. 
 
 
 
drs. E.J.C. Apeldoorn – Feijts 
Griffier 

drs. W.G.H.M. Rutten 
Voorzitter 

 


